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Dotyczy:  Bezpieczeństwo pieszych na terenie Malty  
 
Teren wokół Malty jest jednym z najpopularniejszych miejsc spacerowych w Poznaniu.  
Od ostatniego czasu poprawiła się kwestia bezpieczeństwa – ścieżki dla pieszych oraz 
rowerzystów, oświetlenie. Jednak niestety cały czas dochodzi do niebezpiecznych sytuacji. 
Największy problem jest na odcinku gdzie jest wyznaczona osobna ścieżka rowerowa i 
chodnik dla pieszych. Rowerzyści korzystają z drogi dla pieszych, a piesi wchodzą na drogę 
dla rowerzystów. Są wymalowane znaki poziome, kto gdzie może się poruszać, ale jak widać 
to nie wystarcza.  
Bardzo proszę o odpowiedz na pytania: 
- czy POSiR planuje w tym roku zrobić akcję informacyjną dotyczącą bezpieczeństwa osób 
odwiedzających Maltę,  
- czy policja przeprowadza kontrolę na terenie Malty.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Z poważaniem,  
 

Maria Lisiecka – Pawełczak  
 


